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Protokoll fra styremøte 07.04.2021, 
Sykehusinnkjøp HF 
Sted/adresse: Teams

Tidspunkt: 16.00 – 17.10

Deltakere: 

Per Karlsen leder 
Atle Brynestad nestleder
Ingerid Gunnerød styremedlem
Ann Elisabeth Rødvei styremedlem
Laila Pagh-Skov styremedlem 
Marit Alise Scheie varamedlem
Ragnhild Fanebust varamedlem  

Deltakere fra administrasjonen:

Bente Hayes, administrerende direktør (konst.)
Steinar Porsanger-Moen, økonomidirektør
Lars-Johan Frøyland, direktør forretningsutvikling
Marianne Hauan Molstad, stabs- og organisasjonsdirektør
Johnny-Leo Jernsletten, styre- og eieroppfølging, protokollfører

Sak 40/2021 (B) Godkjenning av innkalling og dagsorden
Det var ingen merknader til innkalling og dagsorden, og ingen saker meldt under Eventuelt.

Vedtak
Enstemmig vedtatt:

 Styret godkjenner innkalling og dagsorden.

Sak 41/2021 (B) Innspill til økonomisk langtidsplan 2022-2025
Administrerende direktør presenterte forslag til Økonomisk langtidsplan 2022-2025 for 
Sykehusinnkjøp HF hvor innspillene fra styret er innarbeid. Styret gjennomgikk planen og gjorde noen 
justeringer i henhold til diskusjonen i møtet.
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Vedtak
Enstemmig vedtatt:

 Styret i Sykehusinnkjøp HF godkjenner økonomisk langtidsplan 2022 – 2025 og ber 
administrerende direktør oversende innspillet til de regionale helseforetakene med de 
innspillene som kom i møtet.

Sak 42/2021 Eventuelt
Ingen saker meldt under Eventuelt.


